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Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

 

 

Košice: 25.07.2023 

Číslo: 03363/2023/ORR-31303 

 

Vybavuje: Ing. Jana Mesárošová 

Tajomníčka komisie 

email: jana.mesarosova@vucke.sk 

telefón: 055/6196 657 

 

ZÁPISNICA 

 

z 5. rokovania Komisie cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 24.07.2023, na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie 

Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, zasadačka č. 310 (2. poschodie). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania; 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie; 

3. Správa o činnosti spoločnosti Správa infraštruktúry CR; 

4. Informácia o výsledkoch Výzvy na podporu cestovného ruchu pre rok 2022 Terra Incognita 

    a projekty a rozpočty na rok 2023; 

5.  Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2023      

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o podpore  

    audiovizuálneho priemyslu;                    

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení   

   Jazykovej školy ako súčasti Gymnázia, Ľ. Štúra 26, Michalovce; 

8. Návrhy, podnety a požiadavky; 

9. Rôzne; 

10. Záver. 
 

 

K bodu č.1  

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie: Predseda komisie pán JUDr. Peter Pandy, LL.M. privítal prítomných členov komisie na 5. 

rokovaní komisie, ospravedlnil 4 členov z rokovania. 

Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na začiatku rokovania prítomných 7 členov, čo nie je 

nadpolovičná väčšina a komisia nebola uznášaniaschopná. 

Predseda komisie informoval o vyhotovení zvukového záznamu použitím diktafónu, výlučne pre potreby 

zhotovenia zápisnice. 

Program  rokovania komisie bol vopred zaslaný všetkým členom komisie e-mailom, materiál na 

prerokovanie bol zverejnený na digitálnom zastupiteľstve.  

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie. 

 

Vyjadrenie: Predseda komisie pán JUDr. Peter Pandy, LL.M. konštatoval, že všetky požiadavky zo 4. 

rokovania komisie boli ešte počas zasadnutia komisie zodpovedané.  
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Požiadavka pani PhDr. Jany Kovácsovej ohľadom výročnej správy o činnosti spoločnosti Správa 

infraštruktúry CR KSK je zaradená ako samostatný bod programu tohto rokovania. 

 

K bodu č.3 

Správa o činnosti spoločnosti Správa infraštruktúry CR 
 

Vyjadrenie: Materiál predstavila JUDr. Lenka Vargová Jurková, riaditeľka Košice región turizmus. 

Počas predkladanie správy došli 2 členovia komisie. Stále komisia nebola uznášania schopná. 

 

Diskusia:        Otázku predniesla p. PhDr. Jana Kovácsová: 

                       SICR je obchodná spoločnosť, z čoho sú tvorené výnosy a aký je hospodársky  

                        výsledok spoločnosti za rok 2022. 

                       Pani riaditeľka odpovedala, že výnosy sú z prenájmu bicyklov a prenájmu bufetu 

v Turzove. Podrobné správy a hospodársky výsledok je na webovej stránke spoločnosti. Zároveň 

uviedla, že momentálne prebiehajú v spoločnosti dve daňové kontroly. 
 

K bodu č.4 

Informácia o výsledkoch Výzvy na podporu cestovného ruchu pre rok 2022 Terra Incognita 

a projekty a rozpočty na rok 2023 
  

Vyjadrenie: Materiál predstavila JUDr. Lenka Vargová Jurková, riaditeľka Košice región turizmus 

 

Diskusia:  Do diskusie sa zapojil p. Nagy, ktorý poďakoval za prácu. Pani Kovácsová ocenila 

                       zavedenie kývadlovej dopravy po Gotickej ceste na Gemeri. 

 

K bodu č.5 

Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2023      
 

Vyjadrenie: Materiál predstavil pán Ing. Martin Sokol, vedúci odboru financií KSK 

 

Diskusia:        Členovia komisie nemali žiadne pripomienky. 
 

 

K bodu č.6 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o podpore  

audiovizuálneho priemyslu 
 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila JUDr. Alexandra Čelková Ferencechová, referent z odboru kultúry.  

 

Diskusia: Do diskusie sa zapolila p. Kovácsová s otázkou, aká je alokácia finančných prostriedkov  

na tento projekt a zároveň pochválila transparentné, jasné podmienky prideľovania tejto podpory. 

Alokácia je 170 000€. 
 

K bodu č.7 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení   

Jazykovej školy ako súčasti Gymnázia, Ľ. Štúra 26, Michalovce 

 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila Mgr. Andrea Gajdošová, poverená riadením odboru školstva. 

 

K bodu č. 8: 

Návrhy, podnety a požiadavky 

Neboli vznesené žiadne návrhy, požiadavky. 

 

K bodu č.9  

Rôzne 
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Vyjadrenie:   Vystúpila pani Ing. Barbora Kováčová, poverená riadení odboru Regionálneho rozvoja KSK , 

ktorá informovala, že po ukončení pracovného pomeru na KSK pána Ing. Mateja Ovčiarku, prebrala za 

odbor regionálneho rozvoja zodpovednosť. Oblasť rozvoja cestovného ruchu patrí pod pôsobnosť odboru 

regionálneho rozvoja. Bude rada, ak členovia komisie prípadné podnety, návrhy v prípade potreby adresujú 

na jej email: barbora.kovacova@vucke.sk, alebo telefonicky 0948 640 017. 

 

 

K bodu č. 10  

Záver 

 

Predseda komisie JUDr. Peter Pandy konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný, poďakoval 

prítomným za účasť. Ďalšie rokovanie komisie sa uskutoční 25.9.2023 ( pondelok) o 13:30 na Úrade 

Košického samosprávneho kraja. 

 

 

 

 

 

..................................................       .................................................... 

   Ing. Jana Mesárošová                                                        JUDr. Peter Pandy, LL.M. 

     tajomníčka komisie                                                                predseda komisie 

mailto:barbora.kovacova@vucke.sk

